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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-09-23 
 

Plats: Måltornet Glysisvallen kl. 18.00–19.30 

Närvarande: Anna, Anders, Camilla, Ewa, Terese 
Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Utifrån grundmallen 
Föregående protokoll Godkändes. 
Uppföljning av 
fattade beslut 

Tas eftersom under mötet. 

Ekonomi  Fondansökningar. Två gjorda - Länsförsäkringar för träning på I 
Balans samt Mekanotjänst för heldagar i Bollnäs. Ytterligare en ska 
göras – Sparbanken för träningsläger elitaktiva. 

 Elitavtal ska förlängas senast 15 okt. 
 Anders gör en skuggbudget. 
 

Blodomloppet  2025 års lopp går av stapeln 26 maj.  
 Centralt möte 12–13 okt. Ingen (ej heller från Blodcentralen) kan 

delta, men info om vad som togs upp kan erhållas i efterhand. 
 Sanktion ska sökas senast 30 sep. Anders fixar. 

 
Mötesfrågor  Träningar. Alla grupper har nu bestämda dagar och träningssalar 

bokade t.o.m. maj. Knatte 1 g/v, Lilla födda -16/17 1 g/v, Lilla födda -
15 1 g/v, Mellan 2 ggr/v och Stora 3 ggr/v (I Balans 1, gympasal 2).  
Att åka till Bollnäs fina träningshall är möjligt vissa tider. Kan planeras 
för alla grupper, men kräver då att ledare och oftast även andra 
vuxna kan följa med. Inte så praktiskt en vardagkväll, då träning inkl. 
restid gör att kvällen blir sen.  Sannolikt möjligt även en helgdag. 
Något att uppmuntra och diskutera mer framöver. 

 Nya Strandsgemensamma tränings/tävlingskläder. Närmare och 
närmare beslut gällande sortiment, tryck och priser. Friidrotten på 
det klara med vad vi behöver. 

 Sponsorträff. Sparbanken bjudit in till sponsorträff 26 sep kl. 17.30-
19.30. Anders deltar från friidrotten. 

 Kansliet. Bernt slutar. Förslag kommit på ny kanslist på 50%. 
Friidrotten har inget emot förslaget. 

 Arbetsutskottets möte med kommunstyrelsen i sep. I nuläget okänt 
hur det förlöpte. 

 Mittsvenskas höstmöte 6 okt. Kan någon delta? 
 Träningsläger tillsammans med någon annan klubb? Brukar vara 

positivt. Anna håller ögon och öron öppna.  
 Gemensam upptaktsaktivitet för alla åldersgruppen i sep har inte 

prioriterats/mäktats med. Något gemensam aktivitet i ett något 
senare skede? 
 

Nästa sektionsmöte 4 nov kl. 18.30. Troligen på kansliet.   
Mötet avslutas Tack för idag! 

 
 


